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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:1034 Relevant information i sms-utskicket 

Måndagen den 14 december skickade Folkhälsomyndigheten och Myndigheten 
för samhällsskydd och beredskap ett sms till cirka 22 miljoner 
mobilabonnemang i Sverige. Syftet var att påminna om och uppmana alla att 
följa de skärpta nationella råden. Råden saknades dock i utskicket, likaså en 
länk till sidan med krisinformation.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser statsrådet att säkerställa att ytterligare sms om covid-19, skickade av 
myndigheterna till alla mobilabonnemang i Sverige, ska innehålla mer och 
tydligare information?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren
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